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Van De RedactieVan De Redactie

Beste lezers, 

Allereerst willen we iedereen een heel voorspoedig 2025 wensen! Veel geluk en  
gezondheid voor iedereen. Eind vorig jaar zijn we al begonnen met de editie voor januari 
2025. De voorbereidingen, het verzamelen, schrijven en drukken kost altijd de nodige tijd.  
En ondanks de feestdagen hebben we weer een mooi en goed gevuld blad met mooi  
nieuws uit Barlo. 

In editie 22 kijken we terug op de laatste activiteiten van 2024 en kijken we ook vast vooruit 
naar 2025. Speciale aandacht deze editie voor de oorlogsvoorstelling ter gelegenheid van 
80 jaar bevrijding. Al in september 1945 is er een toneelstuk over de oorlog opgevoerd bij 
het openluchttheater van Barlo. De titel was ‘Ho ‘t d’r hear ging, 1940-1945. In 1960 is het 
opnieuw opgevoerd en nu in 2025 krijgt het een nieuw vervolg. Momenteel werken veel 
mensen mee aan een gevarieerde voorstelling met scènes uit het oude toneelstuk, nieuwe 
scènes, een verteller, figuranten, muziek etc.  
 
Heeft u wellicht een leuk idee of tip dan horen wij het graag dan ga we hiermee aan de slag 
maar uiteraard mag u zelf ook iets aanleveren. 

Mocht u belangstellenden kennen die Barlose Berichten graag willen ontvangen dan kunt u 
dit doorgeven. Tegen een vrijwillige bijdrage kunnen mensen Barlose Berichten bezorgd of 
toegestuurd krijgen.

Veel leesplezier! 

Henk Koskamp
Paul Ligterink
Christel Frenken

NIJHOFSWEG 8A
06-37 397 460
info@theetuinaandebosrand.nl 

THEE - KOFFIE - FRIS - GEBAK - LUNCH - HIGH TEA
www.theetuinaandebosrand.nl

Voor o.a. graven, snoeien, 
maaien, klepelen & 
frezen

06 - 29 28 3771  rutgergussinklo@gmail.com

Neethweg 6,

 7122 RB Aalten

Tel: 0543-451069 

info@deneeth.nl

www.deneeth.nl

Tot ziens!
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Cafetaria De Admiraal  
Admiraal de Ruyterstraat 1d 

7122 WD Aalten 
Tel.0543-476000 

Voor al uw snacks en patat! 
 www.cafetariadeadmiraal.nl 

   

Cafetaria De Admiraal  
Admiraal de Ruyterstraat 1d 

7122 WD Aalten 
Tel.0543-476000 

Voor al uw snacks en patat! 
 www.cafetariadeadmiraal.nl 

Vakantie voor uw Kat

Ons Hotel biedt u de mooiste oplossing

Voor meer informatie

www.arienskattenhotel.nl
arienskattenhotel@outlook.com

 
0658843843
Aladnaweg 21 a
7122 RP Aalten/Barlo
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In Barlo heerst veel bedrijvigheid. Er wordt van alles 
georganiseerd. Maar ook is het aantal personen met een 
bedrijf relatief hoog. Barlose Berichten vraagt zich af:  
Wat voor bedrijf heeft Pim Leemreise nou precies?

Laten we beginnen met wat persoonlijke 
gegevens:
Pim Leemreise. Is geboren in 1973. Woonde tijdens 
zijn jeugd in het centrum van Lichtenvoorde. Ging 
op zijn negentiende samenwonen aan de Kiefteweg 
in Aalten. Woont al 20 jaar aan de Aladnaweg in 
Barlo. Is 17 jaar getrouwd met Annita Bokma. Het 
samengestelde gezin heeft 4 kinderen. Hij vliegt 
regelmatig rond met zijn paramotor. Hij heeft onlangs 
een pand verderop aan de Aladnaweg verbouwd.  
De naam van zijn bedrijf: ‘Natuurbank Overijssel’.

Hoe is je interesse in de natuur ontstaan?
Als kind ging ik vaak fietsen met mijn ouders in het 
Aaltense Goor. Toen is de interesse in de natuur, 
denk ik, ontstaan. Met vrienden ging ik er ook 
slootje springen. En dan kwam je de natuur vanzelf 
tegen. Ik wilde weten welke vogelsoorten er zaten 
en van welke dieren de pootafdrukken waren. 
Spelenderwijs leerde ik veel praktijkkennis, die nu 
nog belangrijk is voor mijn werk. Ik ben begonnen als 
vogelaar. Zo liep ik in mijn jonge jaren al mee met de 
steenuilenonderzoekers Pascal Stroeken en Ronald 
van Harksen en kwam toen ook al op verschillende 
erven in Barlo. Wisten jullie dat Pascal sinds kort aan 
de Aladnaweg 15 woont?

Je ging van hobby, naar studie, naar werk?
Ik heb in Deventer Milieukunde gestudeerd, richting 
Natuur- en Landschapsbeheer. Ik leerde daar onder 
andere over milieurecht, ruimtelijke ordening, 
communicatie en milieuchemie. Achteraf de ultieme 
studie voor wat ik nu doe. Tijdens mijn studie liep 
ik onder andere stage bij een biologisch station in 
Zwillbrock net over de grens. Voor hen heb ik vier jaar 
lang vogeltellingen gedaan. Zij maakten ecologische 
bedrijfsadviezen voor waterschappen en agrariërs. 
In die tijd had je WCL-gebieden. Waardevol Cultuur 
Landschap, later bekend als Nationaal Landschap. 
Barlo hoort overigens grotendeels bij het Nationaal 
Landschap Winterswijk. Daarna heb ik gewerkt voor 
verschillende gemeentes hier in de regio. Vanwege 
de varkenspest moesten de gemeenten rond 2002 
allemaal een reconstructieplan maken. Maar dat 
werd op een gegeven moment zo uitgebreid, dat 

het eigenlijk niet werkbaar was. Uiteindelijk trok de 
combinatie van natuur en landschap me het meest. 
Zo kwam ik terecht bij Staring Advies. Toen Annita 
zwanger was van onze dochter, zei ik op een gegeven 
moment tegen haar: “Ik heb ontslag genomen. Ik ga 
voor mezelf beginnen.”
Door de flora en faunawet werd mijn hobby opeens 
een essentieel onderdeel van de maatschappij.

Hoezo die naam ‘Natuurbank Overijssel’?
In Limburg bestond al drie jaar lang een ‘Natuurbank 
Limburg’. Dat was een samenwerkingsverband van 
professionals en amateurs. Tegelijkertijd was men 
bezig één ‘Nationale databank flora en fauna’ (NFF) te 
maken voor heel Nederland. Iedereen die gegevens 
over dieren en planten nodig heeft kan hier gebruik 
van maken. Je kunt namelijk pas natuurbescherming 
plegen, als je weet wat er leeft. In de Achterhoek 
verzamelde Staring Advies al gegevens. Mij werd toen 
gevraagd om voor Overijssel de gegevens te gaan 
verzamelen. Vandaar dat de naam van mijn bedrijf 
‘Natuurbank Overijssel’ werd. Het bedrijf bestaat 
sinds 2010. ‘Natuurbank Overijssel’ is nu niet meer op 
Overijssel gericht, maar de naam is blijven bestaan. 
Eerst zat het kantoor bij huis in het kippenhok. We 
zitten nu aan de Nobelstraat in Lichtenvoorde, naast 
de Praxis.

Wat doet je bedrijf zoal?
Initiatiefnemers die iets willen bouwen, slopen, of 
een evenementen willen houden, moeten wettelijk 
rekening houden met veel factoren zoals geluid, 
archeologie en bodemkwaliteit.

“Barlose Berichten” is een nieuws- en informatieblad voor 
Buurtschap Barlo, uitgegeven door Barlo’s Belang en 
verschijnt 3 keer per jaar.  

Redactie:  
Henk Koskamp, Paul Ligterink en Christel Frenken

Vormgeving & Drukwerk:  
Gerard te Hennepe, info@theproject.nu 

Bezorging: Ada te Voortwis (06 12 60 66 44)

Barlose Berichten wordt in Barlo gratis huis-aan-huis 
bezorgd. Mocht u Barlose Berichten niet ontvangen 
hebben, neem dan contact op met Henk Koskamp  
tel. nr. 0543 45 11 10 of stuur een mail naar  
barloseberichten@gmail.com.

Kosten: uw vrije gift is van harte welkom  
via rekening:  NL69RABO0324508239  
ten name van Barlose Berichten. 

Post-, en mailadres:
Barlose Berichten
p/a Neethweg 6
M | 06-2122 0341 (Christel Frenken)
barloseberichten@gmail.com

Gift is van harte welkom.  
Bankrekening: NL69RABO0324508239 

Een Gift overmaken aan 
Barlose Berichten kan ook 
via deze QR-code:
 
(deze code is geldig 
tot 31 januari 2026)
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drinkwaterkwaliteit en biodiversiteit enorm onder 
druk zijn komen te staan. Als je denkt dat alles wat 
groen is ook natuur is, dan denk je misschien ‘Het ziet 
er toch goed uit?’ Maar in de bodem is al heel veel 
verloren gegaan, door de verzuring in de afgelopen 
40 jaar. In natura-2000-gebieden zien we een grote 
achteruitgang, omdat het daar gemeten wordt. Maar 
die achteruitgang is overal! Men zegt al snel: ‘Van 
stikstof groeien planten toch juist beter?’ Maar wat 
er beter van groeit, is zeer eenzijdig. Met collega’s 
ben ik meerdere keren naar Oost-Duitsland geweest 
om te zien hoe het landschap er hier honderd jaar 
geleden uit heeft gezien zonder ‘stikstofdeken’. In de 
Vennebulten zat de Amazonemier, als één van de vijf 
plekken in Nederland. Maar die soort is waarschijnlijk 
verdwenen. De grutto’s in het Goor zijn al 30 jaar weg. 
De veldleeuwerik is hier bijna niet meer te vinden... 
We hebben het toneel veranderd. Ik kijk daar niemand 
persoonlijk op aan.

De rijksoverheid is er lang op gericht om een 
exportland te worden, waardoor het Bruto Nationaal 
Product vergroot zou worden. Maar de intensivering 
is doorgeslagen. De boer moet zo intensief werken 
om de kostprijs laag te kunnen houden. De sleutel ligt 
bij de consument. Wij moeten genoegen nemen met 
duurdere prijzen voor voedsel. Misschien moeten wij 
niet voor de hele wereld produceren, maar terug naar 
Europese productie. Als we ons zouden richten op de 
Europese markt, zouden de boeren genoeg moeten 
kunnen verdienen. Met respect voor de omgeving. Met 
voldoende mest voor de planten, maar niet zo dat het 
doorloopt naar het grondwater waardoor we over 20 
jaar het nitriet niet meer uit het grondwater kunnen 
krijgen. We moeten ook kritisch blijven op het gebruik 
van gewasbeschermingsmiddelen.  

Ik ben bang dat we het effect van verschillende 
soorten nog niet voldoende kennen. En dan zitten we 
over enige tijd met de gebakken peren. Onderzoek 
toont aan dat veel soorten last hebben van chemische 
bestrijdingsmiddelen. Eén ding weten we: We nemen 
altijd maar een klein deel van de effecten waar.

Heb je wel tijd genoeg?
Ik heb een druk bestaan. Jaren geleden organiseerde ik 
bijvoorbeeld ook paramotorreizen.
Dat was ook fantastisch om te doen. Maar ik heb er 
gewoon geen tijd meer voor.
Ondertussen heb ik ook nog een oude boerderij 
gekocht en verbouwd. Grotendeels door een 
bouwbedrijf, maar zelf wil ik ook graag veel doen.  
Zo heb ik nu het eerste sedumdak(vetplantjes) in  
Barlo gemaakt. Dit is soms wel een probleem:  
“Ik vind heel veel leuk!”.
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Daar hoort ecologie tegenwoordig ook bij. Die 
bouwsteen leveren wij aan. Zijn er gevolgen voor 
beschermde soorten en gebieden? Veel plannen 
kunnen met de juiste aanpassingen wel doorgaan. 
Eigenlijk moet je gewoon alle hindernissen die er 
zijn, wegstrepen en dan kom je vanzelf tot het doel. 
Wij staan naast de boer of andere initiatiefnemer. Wij 
begeleiden de initiatiefnemers bij de ontwikkeling 
van hun plan, door tijdig rekening te houden met 
de verplichtingen. Zo kunnen zij uit de problemen 
blijven. We gaan altijd naar het plangebied toe voor 
een QuickScan. Wat kunnen we zien? Broedt er een 
uil? Zit er een das in het bos? En we raadplegen de 
databank. Heb je een vergunning nodig? Zo ja, dan 
regelen wij die voor jou. Veel onderzoeken hebben 
tijd nodig. Bijvoorbeeld doordat het alleen in een 
bepaald seizoen kan plaatsvinden. Klanten vinden dat 
soms te lang duren of te duur worden. Ze proberen 
het weleens te omzeilen. Bijvoorbeeld door toch al 
te beginnen met het slopen van een pand. Maar we 
krijgen soms letterlijk huilende klanten aan de lijn 
waarbij dat fout is gegaan. De provincie kan dan een 
project stilleggen, waardoor alles juist nog langer 
duurt en meer gaat kosten. Als er in Barlo nieuwe 
huizen worden gebouwd, zou ik kunnen onderzoeken 
of het effect heeft op beschermde soorten. En ik maak 
dan een stikstofberekening. Momenteel hebben we 
veel LBV-klanten (Landelijke beëindigingsregeling 
veehouderijlocaties). Daarnaast maken wij ook 
erf-inpassingsplannen. Bijvoorbeeld als iemand 
een minicamping wil beginnen of woningsplitsing. 
Wij maken een plan in hoofdlijnen voor de 
landschappelijke inpassing. Over 100 jaar bestaat dan 
het gevolg daarvan nog steeds. De gedachte erachter 
is dan bewaarheid geworden. Dat vind ik mooi.

Heb je veel personeel?
Met de natuurbank zijn we nu met 10 mensen (8 fte). 
Eigenlijk is er geen specifieke opleiding voor ons werk. 
We zoeken mensen met affiniteit voor en feitenkennis 
over natuur en landschap. Ik leid mijn eigen 
personeelsleden op over hoe de wetten werken. Ook 
geef ik ze mee: We moeten maatschappelijk bij de weg 
blijven. Schoonzoon Joël van Middelkoop is nu ook 
medewerker. Hij heeft de HAS gedaan en komt zelf 
van de boerderij. Daardoor is er ook vaak herkenning 
van de situatie. Ook Maurits Mateman uit Barlo werkt 
bij ons. Hij heeft eigenlijk bestuurskunde gestudeerd. 
Eén collega doet vooral de erf-inpassingen. Eén 
collega maakt vooral stikstofberekeningen. Er is 
momenteel veel vraag naar ons vakgebied. We zoeken 
nog collega’s. Mensen met interesse in natuur en 
landschap, mogen zich bij mij melden. Ook werken  
we nog met freelance-ecologen. Met hen doen we  
’s zomers onderzoek naar vleermuizen. 

Je bent een vleermuizen-liefhebber?
Door mijn werk ben ik de afgelopen 15 jaar enorm 
gefascineerd geraakt door vleermuizen.
Ze zijn enorm gevoelig voor menselijk ingrijpen. 
Daarom moeten ze ook via de wet beschermd 
worden. Er zijn in Nederland soorten die in gebouwen 
leven en andere in bomen. Vrouwtjes zitten vaak in 
kraamkolonies. Mannetjes leven vaak alleen. Ze paren 
in september. En dat terwijl de echte bevruchting pas 
in het voorjaar plaatsvindt. Ze krijgen meestal één 
jong. Ze krijgen de jongen vaak in spouwmuren. Met 
een bat-detector kun je ze horen communiceren via 
ultrasone geluiden. Vleermuizen kunnen niet zien. Ze 
gebruiken echolocatie. De kraamkolonies wisselen 
soms wel weer binnen een week van plaats. We weten 
nog niet waarom dat is. Ze nemen dan het jong 
vliegend mee. De vleermuis heeft veel natuurlijke 
vijanden, ook katten bijvoorbeeld. Maar vooral: de 
mens. Helaas hebben vleermuizen soms een negatief 
imago. Terwijl ze wel heel veel muggen vangen, die 
ons niet meer lastig kunnen vallen. Als je oog hebt 
voor de levensvormen in hun omgeving, ga je het 
belang ervan steeds meer inzien. 

Hoe ga je om met andere meningen?
Ik spreek ook mensen die aangeven: ‘Die vleermuizen 
houden alles tegen. En het kost allemaal onnodig 
geld’. Maar als je het goed bekijkt, zie je dat 
natuurwaarden, landschapswaarden, cultuurhistorie, 

dee komtdee komt  an!an!

theaonnink@hetnet.nl

theaonnink@hetnet.nl

Streektaalwenskaarten
Verkrijgbaar bij: 
* Messink en Prinsen Aalten
* VVV-onderduikmuseum Aalten

Wenskaarten in de streektaal

markerinkdijk 30
7122 rk aalten

0543 451232 
 06 437 919 63

hermanonnink30@gmail.com
www.streektaalwenskaarten.nl
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06 421 421 82
luuk@comvorm.com

communicatie vormgeving

ZOOM
vespa klassiekers

www.zoomvespaklassiekers.nl

the ar t  of  communicat ionthe ar t  of  communicat ion

 als het drinken 
van oploskoffie 

niet meer helpt...

& personeelsadvies

karin@nauta4mediation.nl

dee komt dee komt an!an!
theaonnink@hetnet.nl

theaonnink@hetnet.nl

streektaalwenskaarten
verhalen en gedichten

wenskaarten in de streektaal
markerinkdijk 30

7122 rk aalten
0543 451232 

 06 437 919 63
hermanonnink@upcmail.nl

www.streektaalwenskaarten.nl

Activiteiten De LoodsActiviteiten De Loods
Omdat De Loods bezig is met fondsenwerving 
en verbouwingsplannen zijn de activiteiten 
momenteel beperkt. 
In overleg is De Loods echter wel te huur 
voor (besloten) feestjes en partijen. 

Info en overleg over verhuur kan via Hermen Ligterink (06-53762278 of h.ligterink@gmail.com).
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10 tellen in het water laat rusten, zie je dat wassen 
zin heeft. Herhaal dit minstens nog 1x. De gewassen 
rijst kan in een pan en zorg dat er 2x zoveel water op 
kamertemperatuur in de pan zit, dan rijst. Zet op hoog 
vuur en voeg genoeg zout toe. 1x roeren en proeven. 
Het kookwater moet enigszins naar zeewater smaken. 
Ca. 8 minuten op hoog vuur laten koken zonder 
deksel en zonder te roeren. Als het water nog kleine 
bubbels vertoond nog zeker 1-2 minuten op hoog 
vuur laten koken. Geduldig zijn, en als het water niet 
meer zichtbaar is nog 3 minuten met gesloten deksel 
op LAAG vuur laten doorkoken. De pan met gesloten 
deksel van het vuur halen en zeker 15 minuten laten 
rusten. 

Nu kunnen we de saus voor de kip maken. 

Het makkelijkst is om bovenstaande ingrediënten voor 
te bereiden en klaar te zetten.

De ghee in de wok laten smelten en op hoog vuur 
komijnzaad, korianderzaad, kruidnagels, peperkorrels, 
kaneelstokje en laurierbladeren een minuutje 
roerbakken en vervolgens de gesneden uien 
roerbakken totdat ze mooi goudbruin zijn. Je kunt dit 
proces versnellen door het zout toe te voegen. 

Als alles mooi bruin is, schep je een goede hand vol 
gebakken uien uit de pan en hou je die achter voor 
later. Nu kan de knoflookpasta en gemberpasta in de 
wok worden toegevoegd. Hierna de groene chilipepers 
toevoegen en een paar minuten op hoog vuur 
meebakken. 
De tomatenblokjes toevoegen en roerbakken totdat de 
tomaten zacht zijn geworden.
Nu kan de gemarineerde kip erbij en alles 5-6 minuten 
roerbakken. Stap voor stap het vuur wat temperen naar 
middelhoog en zorgen dat er niets aanbakt. 
Vervolgens kan de Garam Masala, munt en koriander 
worden toegevoegd en goed door elkaar roeren. Even 
proeven en eventueel nog wat zout toevoegen.
De deksel kan op de wok en op laag tot middelhoog 
vuur om de kip te laten garen. Bij kipfilet is dit redelijk 
kort. Bij kippenpootjes is het vlees gaar (in ca. 25 min.) 
als het bijna van het bot loslaat.

Verwarm de oven voor op 160 graden (als het kan, 
alleen onderwarmte).
Nu gaan we de kip en de rijst, in lagen, in een grote 
ovenschaal doen.
Smeer een beetje ghee of olie op de bodem om de rijst 
niet aan te laten bakken. 
Bedek de schaal met een dun laagje rijst, schep 
dan een mooie laag kip erover en bestrooien met 1 
e.l. fijngehakte koriander en 1 e.l. munt. Dan weer 
een goede laag rijst (hou genoeg over voor nog 1x) 
Sprenkel er een beetje ghee overheen en bestrooien 
met 1 t.l. Garam Masala. De rest van de kip er overheen 
scheppen en als laatste laag de rest van de rijst. Nu nog 
1 e.l. koriander, 1 e.l. munt, een beetje Garam Masala, 
wat ghee en de bewaarde gebakken uien er over.
De ovenschaal afdekken met deksel of aluminiumfolie 
en 15 minuten op een rooster in de oven.

Tijd om te gaan smullen!
Je kunt er nog wat Atjar Tjampoer of komkommer-
salade bij serveren, en vergeet uiteraard de raita niet 
(even doorroeren en garneren).
Ik ben heel benieuwd wat jullie ervan vinden! 
Eet smakelijk!

Voor de volgende editie geef ik graag de pen door aan 
Jeanette Schutte.

Lieve buurtjes,

Ik ben Ardy Schenau en woon met heel veel plezier 
sinds 2020 op de Markerinkdijk 19.

Zoals Hinke Koster in de vorige editie van de Barlose 
Berichten al schreef, mag ik graag een potje koken. En 
dan het liefst iets uit de Indiase of Italiaanse keuken.

Voor het volgende Indiase gerecht, of liever gezegd: 
gerechten, zul je wellicht toch even naar een Toko of 
een markt moeten om wat onmisbare ingrediënten in 
te kopen.  
Een kleine waarschuwing vooraf: het hoofdgerecht 
kan aan de spicy kant zijn. Je hebt het uiteindelijk zelf 
wel een beetje in de hand, maar een troost........het 
bijgerecht is heerlijk verkoelend en gaat perfect samen.
 
We gaan een echte Indiase kip biryani (sorry...geen 
Nederlandse vertaling kunnen vinden) maken met als 
bijgerecht een Indiase komkommer raita.
Het kost wat tijd, maar je krijgt er iets voor terug wat je 
nooit meer zult vergeten! 

Voor de bereiding ga ik uit van 4 personen die goed 
kunnen eten en je zult zien dat je waarschijnlijk genoeg 
over hebt om er prima nog een keertje van te smullen.
De raita kun je de avond ervoor al makkelijk maken en 
kost het minst tijd. Laten we daar mee beginnen.

Was de komkommer, behoudt de schil, snij in de lengte 
doormidden en verwijder de zaadlijsten met een lepel. 
Snij vervolgens hele kleine stukjes of rasp met de 
grofste kant.
Doe alles in een kom en roer goed door elkaar. Dek 
de kom af en zet in de koelkast tot het moment van 
serveren.
Op het moment van serveren even doorroeren en een 
klein beetje paprikapoeder, of voor de liefhebbers, 
chilipoeder erover strooien voor de garnering. Het oog 
wil ook wat.

Op diezelfde avond is het ook een goed moment om 
de kip te marineren.

Alles lekker met de handen goed mixen en het vlees 
masseren. Waarschijnlijk kom je door de geuren al in de 
Aziatische sferen. De kom goed afdekken en op koele 
plek bewaren voor de volgende dag.  

Een van de belangrijkste ingrediënten van een biryani 
is rijst. Neem hiervoor eens een goede basmatirijst. 
De kunst is om een mooie droge korrel te koken. 
Ik heb geen snelkookpan, dus doe ik dat op de 
conventionele manier. Doe de gewenste hoeveelheid 
rijst in een hoge grote kom en controleer of er niets 
tussen zit wat niet op rijst lijkt. Dan met schoon water 
op kamertemperatuur goed wassen. Als je het even 

Heel Barlo Bakt.                                                    Indiase kip biryani Indiase kip biryani 
Het succesrecept van Ardy SchenauHet succesrecept van Ardy Schenau

  
Door: Ardy Schenau

Ingrediënten:
• 1 grote komkommer

• 1 grote tl (5-6gr) komijnpoeder

• 1 snuf zout

• 8 eetlepels (120gr) verse fijngesneden  
koriander

• 2-3 eetlepels (35gr) verse fijngesneden munt

• 500 ml Griekse yoghurt (de 10% vette smaakt 
het lekkerst)

• 2 tenen fijngehakte of geperste knoflook

Benodigd:
 

• 1 grote wok (liefst zonder antiaanbaklaag) of 
braadpan

• 3 e.l. ghee (heel gezond braadvet) Mocht je dit 
echt niet kunnen vinden, is 4-5 e.l. sesamolie of 
kokosolie een redelijk goede vervanging.

• 1 t.l. komijnzaad

• 1 t.l. korianderzaad of poeder

• 1 t.l. peperkorrels

• 4 kruidnagels

• 1 kaneelstokje

• 3 laurierbladeren

• 5 middelgrote rode uien, in halve ringen 
gesneden

• 1 t.l. zout

• 1 t.l. knoflookpasta

• 1 t.l. gemberpasta

• 2 groene hete chilipepers, vanaf het steeltje in 
lengte doormidden gesneden (voor de mensen 
die wat meer aankunnen mogen het er ook  
5 zijn)

• 4 grote tomaten, in kleine stukjes gesneden

• 1 t.l. Garam Masala poeder

• 2 e.l. verse munt, fijngehakt

• 2-3 e.l. verse koriander, fijngehakt

Je hebt nodig:
• 750 gr - 1 kilo kipfilet. Als je meer een kluiver 

bent, zijn vleugels en pootjes ook prima.

• 350 ml Griekse yoghurt

• 1 e.l. gemberpasta

• 1 e.l. knoflookpasta

• 1 e.l. korianderzaad of poeder

• 1 e.l. rode chilipoeder (iets minder mag 
uiteraard ook)

• 1 t.l. kurkumapoeder

• 1 flinke t.l. zout



10 11

Column                      Door Jan van Eerden

Keuzestress
Ik kregge via de app een plaatje van ne olden hippie 
met de tekst: “Et was leuker om 20 te waen in de jaorn 
70 as 70 te waen in de jaorn 2020” (2020 tut en met 
heden). No heur ik de 50 minners al denken: Daor 
hei-j waer zonne zoer’n olden wiet vunt dat vrogger alles 
better was as now. Ik zeg neet dat et better was maor 
et was wal een stuk minder gecompliceerd.  

I’j gingen naor de feesten en evenementen van ow 
eigen buurtschap en hooguut een kaere naor een 
Aaltense festiviteit. Völle wieter as dat kwammen de 
meeste mensen neet. Gin concerten, gin festivals, ne 
enkele keare naor een bioscoop in Wenters maor daor 
heel et dan ok wal zo’n betjen op. Dat was natuurlijk 
saai maor gaf ok völle minder stress. I’j hoven neet in 
de digitale wachtriege te staon veur kaarten veur de 
zwarte cross of een groot concert. De kerkgang op 
zondagaovend was zo’n betjen et evaluatie moment 
van et weekend en dan sprak i-j ok metene af veur et 
volgende weekend want Whatsapp en mail was nog 
een onbekend fenomeen. Aj et zo laest was et oersaai 
maor aj neet wet waj mist hei-j der ok gin last van. 
Buuten dat is et no ok wal is andersumme.  
Wi-j wilt ovveral bi-j waen en d’r ovver met können 
praoten. Op de social media mo-j ok veural laoten 

zeen waor of i-j bunt en hoe interessant ow laeven is. 
Het is now völle maer ne competitie as vrogger. 

Doarbi-j is een gewoon alledaags laeven natuurlijk 
neet genog. I-j mot een interessant meeslepend 
laeven hebben en veural niet saai.  

Sommige mensen zegt dat dat onder andere kump 
deur influencers wiet de meute elke kaere maor waer 
veurholt ho of i-j ow mot onderscheiden van de grieze 
middenmoot.  

Better een anstellerig egocentrisch zelfbeeld dan een 
gries muusken. Zo’n 50 jaor gelaeden was et juust zaak 
um neet te völle buuten de gemiddelde opinie van ow 
laeftiedsgenoten te vallen. I-j mosten wal een betjen 
voldoon aan de standaard opinie van ow sociaal 
referentiekader. Wat dat betreft is der now völle maer 
vri-jheid in opvattingen, uuterlijke kenmerken en 
cultureel geëngageerdheid, of te wel: I-j könt völle 
maer doon en laoten waj zelf wilt. Dus et is no toch 
baeter as vrogger?  

Volgens mien neet en daor bun ik vri-j stellig in. Al 
dee vri-jheid göf ok enorm völle keuze stress. Do ik dit 
of gao ik daor hen? In de huidige twenties is et juust 
de bedoeling um ow te profileren en op te vallen en 
apart te waen want dat is de standaard. No bunne wi-j 
hier nog aardig ingetogen maor i’j staot soms toch 
versteld van hetgeen mensen doot um maor op te 
vallen en andacht te genereren. En dan heb ik et neet 
allene ovver de familie Hazes of Gordon.  

Ok in et nuchtere Balle mow oppassen dat de vri-jheid 
neet deurslöt naor onröste, en opgejaagdheid. Wi-j 
wilt nog dit en mot nog dat en onze bucketlist wordt 
aerder langer as korter. 
Is et arg aj neet de halve welt hebt e’zene? Is het arg 
daj neet altied eaeven verantwoord leaft zoas Erik 
Schredder en andere wetenschappers ow veurholt. 
 
Aj alles wilt doon wat de influencers en 
wetenschappers ow adviseert, buj binnen de kortste 
kaeren overspannen of failliet. Vervolgens kuj dan 
ok neet maer van de gewone alle daagse dinge 
genieten zoas een wandeling in ’t Goor, een prötjen 
met de buurleu of gewoon een köpken koffie op 
zaoterdagmorgen. Et klunk olderwieverig maor 
toch bunt dat no net de meest essentiële geniet 
momenten. Dat was in de jaor’n 70 zo  
en dat is et nog steeds.  

Barlo’s Belang
Inwoners van Barlo betrokken  
bij de omgevingsvisie 
van de gemeente Aalten

Door: Henk Koskmap

Nederland kent veel regels die zorgen voor een 
prettige en veilige woon- en werkomgeving. Deze 
regels gaan over natuur, milieu, wonen en bouwen. 
Door de vele regels is het soms ingewikkeld om 
plannen of projecten van de grond te krijgen. Daarom 
is de omgevingswet ingevoerd. Vanaf 2024 geldt er 
een nieuwe landelijke omgevingswet. De gemeentes 
zijn verplicht om de inwoners, bij het opstellen van de 
omgevingsvisie, de gelegenheid te bieden om aan te 
geven wat de wensen zijn voor de leefbaarheid. Het 
is de bedoeling dat de gemeente hiermee rekening 
gaat houden bij toekomstige plannen. Daarvoor 
worden er bijeenkomsten georganiseerd in Aalten, 
Dinxperlo, Bredevoort en de buurtschappen, in totaal 
16 deelgebieden. Op maandag    16 september was 
de eerste bijeenkomst in de Markerink, bedoeld voor 
de inwoners van Barlo. Er waren 54 belangstellenden 
aanwezig. De gesprekken werden geleid door 4 
medewerkers van de gemeente Aalten. Tijdens deze 
gespreksavond konden inwoners van Barlo aangeven 
wat ze belangrijk vinden voor de leefbaarheid in 
onze buurtschap. Wat men wenst, maar ook wat 
ongewenst is. Er werden veel onderwerpen genoemd 
zoals woningbouw, onderwijs, maatschappelijke 
voorzieningen, energietransitie, natuur/biodiversiteit 
en werkgelegenheid. Deze onderwerpen werden 
geïnventariseerd en meegenomen naar de volgende 
bijeenkomst.

Op maandag 4 november was de tweede bijeenkomst. 
Er waren 45 aanwezigen. Het werd een soort ludieke 
thema-avond, waarbij iedereen bij binnenkomst een 
badge op geplakt kreeg met daarop de voornaam 

en de leeftijd in het jaar 2040. Deze avond werd 
ingegaan op de specifieke keuzes die genoemd waren 
tijdens de eerste bijeenkomst. Onder leiding van 
een gespreksleider kon men in groepjes discussiëren 
over wat voor Barlo gewenst of ongewenst is. 
Omdat het de bedoeling was dat het ging over het 
algemeen toekomstbeeld van onze buurtschap, 
werd er nadrukkelijk op gewezen dat persoonlijke 
omstandigheden niet in deze discussie meegenomen 
zou worden. 

Voor een aantal deelnemers was dit toch wel een 
moeilijk punt. Het werd een zinvolle discussie. Daarbij 
werd duidelijk dat besluiten nemen waarover iedereen 
tevreden is niet eenvoudig, zo niet onmogelijk, is. Ook 
kon men zich laten fotograferen en kon men later op 
de avond zien hoe men, volgens de fotobewerking, 
er over 16 jaar uit zou zien. Een geruststellende 
gedachte: op beeld viel het verouderingsproces bij 
de Barloërs erg mee. De meesten zien er in 2040 nog 
ongeveer net zo fraai uit als nu.

In het voorjaar van 2025 wordt er een derde, 
afsluitende, bijeenkomst gehouden. Daarbij zullen 
de bevindingen en conclusies uit de twee eerdere 
gespreksavonden toegelicht worden
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Door: Willy Koskamp en Herman Simmelink     -     Foto’s: Rens Luiten en Herman Rendering.

Sinds begin 2024 is er een nieuwe wet: de Omgevingswet. 
Deze wet is belangrijk voor ons allemaal, want die gaat  
over hoe we samen onze omgeving willen inrichten.  
 
De gemeente Aalten moet nu, samen met u, een  
visie beschrijven voor de toekomst van Barlo.
1. De hoofdlijnen van de kwaliteit van de 

leefomgeving;
2. De hoofdlijnen van de voorgenomen ontwikkeling, 

het gebruik, het beheer, de bescherming en het 
behoud van het Aaltense grondgebied;

3. De hoofdzaken van het voor de leefomgeving te 
voeren integrale beleid (waarbij het niet alleen 
gaat over ruimte, maar ook over gezondheid en 
veiligheid).

De gemeente Aalten heeft gespreksavonden 
ingepland om met de bewoners in gesprek te gaan, in 
Barlo zijn de eerste twee avonden geweest (de laatste 
is in maart, informatie te vinden Omgevingsvisie | 
Gemeente Aalten). De gesprekken gingen onder 
andere over landschap, biodiversiteit, waterkwaliteit 
en klimaatverandering. De laatste avond mochten  
we vooruit kijken, hoe zien wij Barlo in 2040?  
Rens Luiten was deze avond de jongste deelnemer, 
Herman Rendering de oudste. We hebben ze samen 
een avond uitgenodigd om hun mening en visie over 
deze thema’s met ons te delen.

Thema 1:  
Landschap, biodiversiteit en waterkwaliteit
Stelling: We moeten investeren in het onderhoud en 
toevoegen van landschapselementen (houtwallen, 
sloten, wandelpaden, bomen, struwelen en/of 
natuurinclusieve landbouw) om ons landschap te 
behouden en de biodiversiteit te versterken. 

Herman ziet de waarde van landschapselementen in 
het versterken van biodiversiteit en het behouden van 
de natuurlijke charme van gebieden zoals Barlo. Hij 
benadrukt dat draagvlak essentieel is, mensen moeten 
zien waarom het belangrijk is en dat begint met 
kinderen opvoeden met een liefde voor de natuur. 
Hij noemt voorbeelden uit zijn jeugd waarin zijn opa 
hem de liefde voor de tuin en beestjes meegaf, dit is 
bepalend geweest voor zijn verdere leven. 

Herman maakt zich zorgen over complexe regelgeving 
die boeren ontmoedigt om actief houtwallen te 
beheren of nieuwe bomen aan te planten. Het gebrek 
aan duidelijke vergunningen houdt vooruitgang 
tegen. We moeten samenwerken met boeren en 
natuurorganisaties om dit praktisch en rendabel 
te maken. De grondeigenaar moet weer meer over 
zijn eigen grond, gewassen en beplanting kunnen 
beslissen. 

Hij vindt ook dat er veel te weinig positieve ontwikke-
lingen worden gedeeld, we hebben al zoveel bereikt 
daar mag de nadruk wat meer op liggen. 
Hermans visie: brede educatie om draagvlak te 
creëren en beheer afhankelijk van het gebied en 
verschillende partijen werken samen.
Rens kan beamen dat hij ook in de bevoorrechte 
positie zat dat hij met liefde voor de natuur is 
opgegroeid maar om zich heen veel jongeren ziet die 
dit niet hadden en door de krapte op de woningmarkt 
ook niet zo snel kunnen krijgen. Rens deelt Hermans 
zorgen over draagvlak, maar wijst ook op de noodzaak 
om biodiversiteit en economische belangen te 
balanceren. Je kunt niet alles omgooien naar natuur. 
Extra ruimte voor biodiversiteit mag niet ten koste 
gaan van landbouw, woningbouw of infrastructuur.  

Bij de huidige wetgeving ligt de focus nu te veel op 
alle maatregelen, met een toekomstvisie kun je sturen 
op gezamenlijke doelen.
Hij ziet kansen in gebied specifieke oplossingen: 
hoge droge gronden waar vroeger hoogwaardige 
landbouw was meer inzetten voor woning en/of 
akkerbouw, terwijl natte delen geschikt zijn voor 
andere functies zoals grasland of natuur. Laten we 
samenwerken om ervoor te zorgen dat boeren ook 
economisch baat hebben bij landschapsbeheer.
Rens visie: toekomstvisie samen bepalen en doelen 
stellen waarin een balans is en economisch  
haalbaar is. 
 
Conclusie thema 1
Herman en Rens zijn het erover eens dat investeren 
in landschapselementen noodzakelijk is, maar 
dat dit haalbaar moet zijn binnen de context van 
economische belangen en regelgeving.  
Educatie, draagvlak, en maatwerk zijn volgens hen  
de sleutel tot succes.
 
Thema 2: 
Klimaatverandering
Keuze: (a) We passen ons grondgebruik aan:  
landbouw en woningen op hoge en droge gronden, 
natte gronden terug naar de natuur.
(b) We zetten alles op alles om gebruikers van gronden te 
behouden via afwateren, droogpompen en beregenen.
 
Herman pleit voor een pragmatische aanpak waarbij 
de omstandigheden van elk gebied leidend zijn. Hij 
ziet niet direct de noodzaak om lage natte gronden 
terug te geven aan de natuur, maar benadrukt dat er 

slimme oplossingen nodig zijn. In Lichtenvoorde zijn 
natte stukken in de kern behouden voor groen, daar 
profiteren ze nu van. Dat kan op andere plekken ook, 
mits het goed is gepland. Vroeger bouwden ze langs 
de Maas huizen zonder kelders en met trappen. Dit 
was een slimme oplossing om overlast door hoog 
water te voorkomen. Belangrijk is woningbouw overal 
af te stemmen op de natuurlijke omgeving. Hij vindt 
dat het beleid flexibel en realistisch moet zijn en de 
samenwerking tussen gemeentes, waterschappen en 
agrariërs moet stimuleren.
Hermans visie: zorgen voor een pragmatisch aanpak 
en lokaal kijken.
Rens kiest voor een gemengde aanpak. Hij gelooft 
dat water vasthouden en afvoeren beide belangrijk 
zijn, afhankelijk van de omstandigheden. De koers 
die nu is ingezet dat waterschappen en boeren 
samenwerken bij de aanleg van stuwen en de boeren 
zelf de mogelijkheden krijgen om de waterstanden 
te reguleren, zijn belangrijke stappen in de goede 
richting. Niet ieder project is even succesvol.
Rens wijst ook op de voordelen van landbouw 
op natte gronden als alternatief voor volledige 
natuurontwikkeling. Hij pleit voor maatwerk waarbij 
economische activiteiten mogelijk blijven zonder 
schade aan het klimaat of landschap.
Rens visie: zorgen voor aanpassingen aan het klimaat, 
met oog voor de gebruikers.

Conclusie thema 2
Herman en Rens zijn het eens dat de aanpak per 
gebied moet verschillen. Ze zien kansen in samen-
werking tussen boeren, waterschappen en gemeentes 
om een balans te vinden tussen grondgebruik 
en klimaatadaptatie. Herman legt meer nadruk 
op behoud en lokaal succes, terwijl Rens een 
flexibelere benadering kiest met oplossingen zoals 
watermanagement.

Beiden zijn optimistisch over de toekomst, mits 
alle betrokkenen samen een gezamenlijke visie 
ontwikkelen die haalbaar is voor de gemeenschap. 
De nadruk mag meer liggen op alle positieve 
ontwikkelingen die al ingang gezet zijn.
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Met wie hebben we het genoegen?
Evelyne Launspach en Thys te Poele samen met 
dochters Phi (2 jaar) en Lún (1 jaar). Een drietal 
huisdieren maken ons gezin compleet: Hond Guus  
en de poezen Bob en Daan.

Wat was jullie vorige woonplaats?
Lievelde! Hoewel Thys er geboren is, was het voor 
Evelyne, afkomstig uit Franeker, relatief nieuw gebied. 
We hebben elkaar ontmoet in Utrecht en daar  
hebben we een korte tijd samengewoond. Maar 
ja, dan zit je 4 hoog in je nieuwbouw Vinex 
appartementje en vraag je jezelf af, is dit het nou?!  
Dus verder kijken naar de mogelijkheden. Al snel  
viel de keus op de Achterhoek. 

Waarom juist Barlo?
Eigenlijk niet specifiek voor Barlo gekozen maar  
voor ons huis dat wij destijds op Funda zagen staan.  
We hadden beide 1 eis waar ons nieuwe huis aan 
moest voldoen. Evelyne wilde hoe dan ook om haar 
eigen huis kunnen lopen. Voor Thys was het van  
groot belang dat het huis zich niet binnen dorps-  
of stadsgrenzen bevond. Na een aantal huizen in  
de omgeving gezien te hebben kwam dit huis op  
Funda naar boven. We zeiden tegen elkaar, het zou  
te mooi zijn om waar te worden dat dít onze plek  
zou worden…

Sinds wanneer wonen jullie in Barlo?
We hebben het huis in oktober 2018 op naam 
gekregen en we zijn, na een grondige verbouwing, 
er eind 2020 gaan wonen. Nog lang niet af en nog 

talloze dromen en plannen om te realiseren. Evelyne 
is interieurarchitect met als lang gekoesterde wens 
haar eigen huis te ontwerpen en bouwen. Inmiddels 
zijn we erachter dat verbouwen eigenlijk een mooiere 
uitdaging is als nieuwbouw, want hoe houd je alle 
historische elementen intact? Zonder te kort te  
doen aan de tijd van nu?!

Wat is jullie meegevallen?
Die fienen uut Aalten bunt zo slecht nog neet!!  
Voor Thys hield de wereld ten zuiden van 
Lichtenvoorde eigenlijk wel op te bestaan, wat wil 
je als die denkbeeldige historische grens er met 
de paplepel ingegeven is… Voor Evelyne was dit 
natuurlijk anders. Als geboren Fries had zij geen 
beeld bij de onderlinge verhoudingen tussen de 
verschillende dorpen hier. Wat Evelyne wel heel 
erg is meegevallen is de vriendelijkheid van alle 
Achterhoekers. Al moest ze wel even wennen dat 
iedereen je auto inkijkt alsof ze iets van je moeten… 
Ja Evelyne ze kijken even of ze je kennen en dus 
even groeten!
We hebben een hele fijne buurt, naobers die voor 
elkaar klaar staan. Een oogje in het zeil houden zonder 
elkaar de wil op te leggen. Leaven en loaten leaven is 
een fijne gedachte, maar het is nog fijner als dat in de 
praktijk ook echt gebeurd.

Wat is tegengevallen?
De ondergrond. Zelf even wat ingraven? Vergeet 
het maar. Fatsoenlijk snelle afwatering na een paar 
hoosbuien? Vergeet het maar. In de verbouwings- 
jaren kwamen we op veel plekken drainage tegen. 
Waarom toch vroegen we ons af? Inmiddels is 
dát meer dan duidelijk. Als de bovenste zandlaag 
verzadigd is van de regen wordt het hier op de 
bult toch een soort van moeras. 

Thys probeerde ooit een geultje te graven... Leuk 
bedacht maar na 2 uur graven nog letterlijk geen 
meter opgeschoten te zijn, toch maar een kraantje 
besteld. En zie dan daar ook de behulpzaamheid  
van de omgeving!

IMPORT: IMPORT: 
10 vragen aan nieuwe Barloërs10 vragen aan nieuwe Barloërs

Wat mis je hier vooral?
Drempels of andere snelheid beperkende maatregelen 
in de Bolwerkweg. Het is hier soms net een racebaan. 
Een fietstunnel onder de Hamelandroute door,  
beetje betere verbinding met Downtown Barlo  
zou wel fijn zijn!

Wat zou je veranderen aan Barlo  
of de Barloërs?
Niet alle verandering is altijd goed. Een kleine 
gemeenschap als dit zouden we juist moeten 
koesteren. Met de tijd meegaan? Ja. Maar  
veranderen om het veranderen? Neuh, nergens  
voor nodig.

Wat is typisch Barlo of typisch  
Achterhoeks voor jullie?
Niet lullen maar poetsen, praten en breien tegelijk. 
Ondernemen in alle vormen en maten die er maar 
bestaan.  Of je nou een eigen zaak hebt, in loondienst 
werkt óf nog op school zit/ studeert, iedereen is altijd 
wel ergens bij betrokken. Niet meedoen is geen optie. 
En als er even spontaan iets geregeld moet worden, 
geen probleem, handen genoeg en de klus is zo 
geklaard. 

Hebben jullie nog een anekdote?
Toen we de sleutel net een week in ons bezit hadden 
hoorden we gerommel rond het huis. Och zal wel 
horen dachten we. Allemaal mensen op het erf, het 
hoort er vast bij? Nieuwe buurt, nieuwe gebruiken. 
Wat bleek de koeien van de buren waren uitgebroken. 
Die werden gezocht en uiteindelijk teruggevonden 
rond de Slingeplas. Toen bleek de buurvrouw 
helemaal geen onbekende van Thys te zijn.  

Via een gemeenschappelijke vriend uit de middelbare-
schooltijd waren ze al op de hoogte dat we buren 
zouden worden. Beiden antwoorden we toen tegen 
hem: Geen idee meer wie de ander is. Dat was die 
bewuste zaterdagochtend wel anders. Mooi hoe je  
na zoveel omzwervingen elkaar dan weer tegen het 
lijf kan lopen. En zo was de nieuwe buurt toch meteen 
een beetje bekend!

Het begint met een idee, of misschien helemaal geen idee, 
Soms alleen een vraag of behoefte.

tHe project ziet het telkens als een uitdaging om vanuit die vraag of dat kleine ideetje
het groeiproces naar iets moois te verzorgen

Of het nu gaat om het ontwerpen van een logo, en vormgeven en verzorgen van   
een complete huisstijl, het opmaken van een advertentie, themapagina’s,  

complete magazines, een bedrijfsfolder  of uw eigen specifieke uitnodiging,
tHe project ziet de uitdaging en verzorgt dit tot in de puntjes.

tHe project • Gerard te Hennepe • Spoordijk 4, 7121 LD Aalten  
mob. 06 2924 37 02 • tel. 0543 451 808 
 info@theproject.nu  • www.theproject.nu

∙∙   mediamedia  vormgeving
vormgeving  

∙∙   drukwerk
drukwerkbegeleiding

begeleiding
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Een nieuw jaar, een nieuwe Barlose Berichten, een nieuwe 
clupdate. Waar we bij het verschijnen van de vorige editie 
net begonnen waren met het nieuwe clubjaar, zijn we 
inmiddels alweer lekker op weg. 

Maandag 2 september was onze startavond. Zoals 
ieder jaar begonnen we met een voorstel-rondje. De 
nieuwe leden moesten om de beurt op tafel staan 
en zichzelf voorstellen, waarna de andere leden het 
vragenvuur openden. Nu weten we van iedereen weer 
hoe ze heten, hoe oud ze zijn, wat hun favoriete eten 
is en niet geheel onbelangrijk, wat hun schoenmaat 
is. Ook een kritische vraag als: ‘Wat is je favoriete 
trekkermerk en waarom?’ mocht niet ontbreken. 😊
 
De eerste normale clubavond van dit seizoen, was 
meteen wat minder normaal. Waar we doorgaans 
in de Markerink neerstrijken, weken we deze avond 
uit naar de Loods. Hier kregen de leden de opdracht 
om in groepjes na te gaan denken over wat voor 
evenement we, bij wijze van, met club zouden kunnen 
gaan organiseren in/om dit gebouw. Hierbij moest 
worden nagedacht over wat voor evenement, wat 
voor doelgroep, binnen of buiten, één of meerdaags 
en de algehele aanpak (hoe regel je extra helpende 
handen, wat heb je allemaal nodig om jouw 
evenement succesvol te laten verlopen?). 

Vervolgens mocht men op het podium plaatsnemen 
om hun idee te pitchen en de rest te overtuigen 
waarom hun evenement het beste zou zijn. Van 
een schuimparty, karaoke avond, quiz avond of een 
Oktoberfest, er kwam van alles voorbij. 

In oktober hebben we een clubavond gehad, waarbij 
we speciaal bezoek kregen. Twee heren van Stichting 
WensAmbulance Oost-Nederland kwamen, inclusief 
wensambulance, langs om een gastles te geven. 
Zij vertelden ons van alles over hun (vrijwilligers)
werk bij deze mooie stichting. Hier werd aandachtig 
naar geluisterd door de leden, extra leuk was dat 
we vervolgens een kijkje konden nemen in de 
wensambulance en hierbij uitleg kregen wat voor 
verschillen er zitten tussen een reguliere ambulance 
en degene waar deze stichting mee rondrijdt. 

In de herfstvakantie was het weer tijd voor een 
speciale activiteit. Ditmaal stapten we met zijn allen 
op de fiets om richting de Twee Bruggen te fietsen. 
Hier zijn we heerlijk wezen bowlen. De ballen vlogen 
je werkelijk om de oren en de een na de andere spare 
of strike werd (net) niet gegooid. 

In november wederom bezoek tijdens de clubavond. 
Ditmaal een gastles die echt ergens op slaat; de 
slagwerkgroep van Excelsior Barlo kwam langs! Dat 
niet elk lid (en leiding) beschikt over het juiste ritme-
gevoel is gebleken en waar mogelijk door menig buur 
van de Markerink ook wel gehoord. 

Tijdens het lezen 
van deze clupdate 
zijn wij fijn aan het 
bijkomen van de 
drukke december 
planning. Zo hebben 
we inmiddels de 
Sint activiteit alweer 
achter de rug en ook 
volop een succesvolle 
oliebollenverkoop 
gedraaid. 
Hoe dit allemaal 
verlopen is? Dat leest 
u in de tweede Barlose 
Berichten van 2025.

Nieuwjaarsclupdate Nieuwjaarsclupdate  

Boerderie  
de Leefhebberie 

        

Grasgevoerd rundvlees 
 
 
 
 
   

van Balse bodem 
 

   
Beschikbaarheid en meer informatie: 

www.leefhebberie.nl 
  

‘t Markelink, Markerinkdijk 32, 7122 RK  Aalten 
06-41761358 

              

                                                       
           CWV Barlo BV 

*Loonwerk                    *Tuinmachines 

*Grondwerk                 *Drainage 

*Containertransport  *Egalisatie 

*Mesttransport          * Bestratingen    

                                                                      
Tel 0543 451248 www.cwvbarlo.nl 

 

••
Particulier vervoer

••
Zakelijk vervoer

••
Luchthavenvervoer

••
Zorgvervoer

Tot uw dienstTot uw dienst
24/7 beschikbaar24/7 beschikbaar

 06 57 53 50 86
www.uw-taxi.nl
info@uw-taxi.nl

Aladnaweg 21a, • • 7122 RP Aalten/Barlo
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Het is al even een tijdje geleden, 
maar we kijken terug op een 
zeer geslaagde ‘toeten actie’ van 
de Oudervereniging. We willen 
u daarom ook via deze weg nog 
heel erg bedanken voor het 
meedoen aan deze actie en daarmee  
het steunen van de Oudervereniging! 

Afgelopen periode heeft de 
Oudervereniging van CBS Barlo twee 
nieuwe bestuursleden erbij gekregen, 
daar zijn we heel blij mee. Ze stellen 
zich even aan u voor. 

Ik ben Esther Luiten, 35 jaar. Ik woon 
samen met mijn man Herald en kinderen Luuk, Twan 
en Merle in Barlo. Sinds dit schooljaar ben ik geswitcht 
van de sfeer commissie naar de Oudervereniging om 
op een andere manier betrokken te zijn bij diverse 
activiteiten op school. 

Hoi, ik ben Maaike Hesseling en sinds dit schooljaar 
bestuurslid van Oudervereniging CBS Barlo. Samen 
een feestje of leuke activiteit neerzetten doe ik 
graag. En een mooie bijkomstigheid is dat je op deze 
manier ouders, leerkrachten en zeker leerlingen beter 
leert kennen. Niet alleen vanuit het bestuur merk ik 
betrokkenheid ook vanuit de andere ouders en zelfs 
buurtgenoten die geen kinderen meer op school 
hebben is er betrokkenheid. Men zegt niet voor niks: 
“It takes a village to raise a child”.

Oudervereniging Oudervereniging 
CBS Barlo 

Sint en Piet Sint en Piet 

OPZOEK NAAR EEN
UNIEKE BASISSCHOOL?

Meer weten:  bel dan even of kom gerust eens langs!

Wij heten jullie van harte welkom

CBS Barlo 
uniek in deomgeving

MARERKINKDIJK 18 
7122 RK AALTEN

0543-451236
WWW.CBSBARLO.NL

INFO@CBSBARLO.NLN

Markerinkdijk 17, 7122 RK  Aalten 0543-451110
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Lieve lezers

Allereerst willen wij u allemaal  
alle goeds voor het nieuwe jaar  
toewensen!! 

Wij blikken nog even terug op 2024. 
Na het bezoek van Sinterklaas sloten wij 2024 af  
met een fijn kerstfeest. We kijken terug op een mooi 
en gezellig jaar. 

Maar we kijken ook enorm uit naar het nieuwe jaar dat 
voor ons ligt!
We mogen dit jaar heel veel nieuwe kindjes 
verwelkomen bij de Rupsjes. We vinden het super fijn 
dat iedereen de weg naar de Rupsjes weet te vinden.
 
Omdat er zoveel kleine baby’tjes bij komen hebben 
we gezocht naar vrijwilligsters. Die hebben we 
gevonden en zij zullen ons een aantal dagen komen 
helpen op de groep.

2025 zal ook een feestelijk jaar voor ons worden 
want op 1 maart bestaan we 12.5 jaar. We maken er 
in de week voor 1 maart een leuke week van met alle 
kindjes en pakken uit met feestelijkheden! 

Mocht u nog op zoek zijn naar opvang voor uw kind. 
Neem dan geheel vrijblijvend contact op met Mariël. 
Mail dan gerust naar mariel@juutenco.nl.

Groetjes Wendy, Ilse, Aukje en Anke

Je maakt het natuurlijk met Lageschaar

100% biologische vaste planten &  
natuurlijke beplantingsconcepten 

Kleurrijk, onderhoudsvriendelijk, klimaatadaptief, 
én biodiversiteit ondersteunend! 
Bekijk de plantcombinaties op www.lageschaar.nl

G.M. Hoenderboom

Bouwen met vertrouwen

Gerry Hoenderboom
06-51190400
info@hoenderboom.com
www.hoenderboom.com

Zien Zien 
en 
gezien
worden 

Onlangs werd de 
reactie van BB 
getipt door een 
trouwe maar ook 
bezorgde lezer. 

Hij meldde dat er 
(school) kinderen 
onderweg waren 
met weinig of geen 
verlichting en dat 
dit bijna tot een 
aanrijding had 
geleid. 

Vandaar deze 
oproep aan de 
(ouders van) 
fietsende jeugd, 
controleer je 
fietsverlichting!

Dank! Dank! 
SPG Oost Achterhoek dankt de inwoners van Barlo hartelijk voor de bijdrage 
voor onze nieuwbouw!
We kunnen nu warm en droog naar onze lessen kijken.

Stichting Paardrijden Gehandicapten Oost Achterhoek 
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Hier Woon Ik: Hier Woon Ik: 

Mara Hinkamp
Dit jaar bestaat popkoor AmeeZing 10 jaar, en dat laten Dit jaar bestaat popkoor AmeeZing 10 jaar, en dat laten 
ze niet ongemerkt voorbijgaan! Ter ere van dit bijzondere ze niet ongemerkt voorbijgaan! Ter ere van dit bijzondere 
jubileum nodigt het koor iedereen uit voor een feestelijk jubileum nodigt het koor iedereen uit voor een feestelijk 
concert op 29 maart 2025. Het belooft een onvergetelijke concert op 29 maart 2025. Het belooft een onvergetelijke 
avond te worden vol muziek, energie en verrassingen.avond te worden vol muziek, energie en verrassingen.

Sinds de oprichting heeft AmeeZing met passie en Sinds de oprichting heeft AmeeZing met passie en 
enthousiasme het publiek geraakt met uiteenlopen-enthousiasme het publiek geraakt met uiteenlopen-
de popklassiekers en hedendaagse hits. Het koor, de popklassiekers en hedendaagse hits. Het koor, 
bestaande uit gedreven zangers en zangeressen van bestaande uit gedreven zangers en zangeressen van 
diverse leeftijden, is inmiddels een begrip geworden diverse leeftijden, is inmiddels een begrip geworden 
in de regio.in de regio.
Op deze bijzondere avond zal het koor de mooiste Op deze bijzondere avond zal het koor de mooiste 
nummers ten gehore brengen en natuurlijk is er ook nummers ten gehore brengen en natuurlijk is er ook 
ruimte voor een aantal verrassende optredens. ruimte voor een aantal verrassende optredens. 

Van krachtige ballads tot swingende uptempo num-Van krachtige ballads tot swingende uptempo num-
mers, het repertoire is gevarieerd en biedt voor ieder mers, het repertoire is gevarieerd en biedt voor ieder 
wat wils. In de pauze wordt er een verloting georgani-wat wils. In de pauze wordt er een verloting georgani-
seerd.seerd.
Het concert vindt plaats in ‘t Grachthuys te Bredevoort Het concert vindt plaats in ‘t Grachthuys te Bredevoort 
en begint om 20:00 uur. Kaarten zijn verkrijgbaar via en begint om 20:00 uur. Kaarten zijn verkrijgbaar via 
de leden, via de mail: ameezing2014@gmail.com  of de leden, via de mail: ameezing2014@gmail.com  of 
aan de deur.aan de deur.

Kom genieten van een avond vol muzikaliteit en laat Kom genieten van een avond vol muzikaliteit en laat 
je meevoeren door de klanken van AmeeZing!je meevoeren door de klanken van AmeeZing!

Facebook: facebook.com/AmeeZing-AaltenFacebook: facebook.com/AmeeZing-Aalten
Instagram: instagram.com/ameezingaaltenInstagram: instagram.com/ameezingaalten

Popkoor AmeeZing viert Popkoor AmeeZing viert 
10-jarig jubileum met verrassend concert10-jarig jubileum met verrassend concert

Daar is ie weer, met enige regelmaat in de Barlose 
Berichten: de rubriek: ‘Hier Woon Ik’, geïnspireerd op 
het wekelijkse vraaggesprek in de Volkskrant met een 
schoolverlater. In deze rubriek interviewen we steeds 
een tiener tussen de 10-12 jaar, over zijn of haar huis, 
school, de toekomst en natuurlijk: Barlo! In deze editie 
is Mara Hinkamp aan het woord:

Waar woon je en met wie woon je? 
Ik woon aan de Bolwerkweg 26 met mijn broertje 
Siem, vader Richard en moeder Linda.

Wat vind je het leukst aan je huis? 
Dat er veel ruimte is en dat we een bos hebben waar 
je goed hutten in kan maken. Wat ik ook leuk vind is 
onze speelplek, daar hebben we een glijbaan en een 
zandbak en een trampoline. 

Wat vind je het leukste aan je familie en 
waarom? 
Het leukste aan mijn familie vind ik dat ze altijd alles 
voor iedereen altijd zo leuk mogelijk proberen te 
maken.

Heb je huisdieren? En ben je er druk mee? 
Ja, wij hebben huisdieren. We hebben één hond 
Brownie en twee konijnen Lena en Moor. Ik ben er niet 
heel druk mee we moeten in het weekend het hok 
van de konijnen verschonen en de konijnen iedere 
dag voeren en water geven en onze hond moeten we 
iedere dag uitlaten en drie keer per dag eten geven.

Als je een dier was, wat zou je dan willen 
zijn? Waarom? 
Ik zou dan een eekhoorn willen zijn want dan kun je 
heel goed klimmen en ver springen.

Wat is je dierbaarste bezit? 
Dat zijn mijn familie, mijn huisdieren en mijn 
omgeving.

Als je een dag de baas van de wereld zou 
zijn, wat zou je dan willen veranderen? 
Alle oorlogen en ruzies stoppen en verbieden.

Waar ben je trots op? 
Ik ben trots op dat ik met mijn team kampioen ben 
geworden met basketbal en dat ik goed kan bakken.

In welke groep zit je op school? Waar ga je 
volgend jaar naar school? 
Ik zit nu ik groep 8 en ik ga volgend jaar naar 
Schaersvoorde.

Wat is het leukst aan je huidige school? 
In de pauze lekker spelen met mijn vriend(in)en.

Weet je al wat je later voor beroep wil 
uitoefenen? Dat weet ik nog niet, mij lijkt bakker 
leuk of in de kinderopvang of lasser of dierenverzorger 
in de dierentuin....

Vind je Barlo een leuke plek om te wonen? 
Waarom wel/niet? 
Ja, want ik vind het oranjefeest en koningsdag altijd 
zo leuk.

Waar wil je later wonen?  
Het liefste waar ik nu woon, maar sowieso in Barlo.

Hoe kunnen we Barlo nog leuker maken? 
Ik vind Barlo zo al leuk genoeg!

Hoe ziet je leven er over 10 jaar uit denk je? 
Geen idee, nog op school of aan het werk? 

Wil je verder nog wat vertellen? 
Ik wens iedereen een gelukkig nieuwjaar! En ik hoop 
dat het gaat sneeuwen.
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VAN EERDEN Aalten
M a r k e r i n k d i j k  2    7 1 2 2  R K

VAN EERDEN Aalten
M a r k e r i n k d i j k  2    7 1 2 2  R KM a r k e r i n k d i j k  1 4  7 1 2 2  R K

06 40 22 32 38
natuurlijkstaal@gmail.com

Aalten en BarloAalten en Barlo

Na een zwaar bevochten bevrijding van 
Dinxperlo, trekken de bevrijders op Goede 
vrijdag 30 maart, ’s morgens rond 7.00 uur, 
vanuit Dinxperlo richting Aalten. In IJzerlo gaat 
de colonne westwaarts, via de Kruisdijk richting 
Lintelo, dit, omdat de Dinxperlosestraatweg 
naar Aalten gebarricadeerd is door bomen 
en de Piepersbrug over de Keizersbeek nabij 
Aalten, is vernield. Ook de Witgoorsbrug, de 
brug over de Keizersbeek in de Sondernweg in 
Lintelo, is opgeblazen. Daarom gaat het leger 
600 meter voor einde van de Kruisdijk rechtsaf, 
de Tammeldijk op, omdat de Tammelbrug nog 
intact is. Van daaruit gaat het via de 
Sondernweg richting Aalten. 

Bij de bevrijding van Aalten, waarbij de 
gevechten vooral plaats vinden rond Plein 
Zuid, komen naast een aantal Duitse militairen, 
10 Britten om. 

Nadat Aalten is bevrijd trekken de 
bevrijdingslegers verder noordwaarts, 
richting Lichtenvoorde. 

Aanloop naar de bevrijding van Aanloop naar de bevrijding van 
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AGENDA 2025

Buuls-feest in De Loods
Zaterdag 25 januari 2025 

Muzikantenbank Barlo  
 
in ‘t Romienendal
Zaterdag 1 februari 2025 

40+ party 
in De Loods
Zaterdag 1 februari 2025 

Tribute Night in De Loods 
Zaterdag 8 februari 2025:

Ledenvergadering 
Oranjevereniging 
Woensdag 2 april 2025

Koningsdag 
Zaterdag 26 april 2025

Openluchtspel 
Week 26 & 27 2025 (exacte data volgen): 

Barlo’s Got Talent Kids  
& 10 jaar Muzikantenbank 
Zaterdag 5 juli 2025

Oranjefeest 
(dag- & avondfeest)
Zaterdag 12 juli 2025 

Datums voor het 

handwerkcafé “Noald en Droad”. 
Dit is op onderstaande data op woensdagavond in 
de Markerink, vanaf 19.30 uur. Iedereen is welkom!

Koffie drinken bij “de Markerink” 
op woensdagochtend van 10.00 uur tot 11.30 uur. 

BASISSCHOOL: 
VAKANTIES en STUDIEDAGEN

Studiedagen 2024/2025
  5 februari 31 maart
10 maart 19 juni

Vakanties 2024-2025
Voorjaarsvakantie:  3 maart t/m 7 maart 2025
Pasen:  18 t/m 21 april 2025
Meivakantie:  28 april t/m 9 mei 2025
2e Pinksterdag:  9 juni 2025
Zomervakantie:  21 juli t/m 29 augustus 2025

Afgelopen jaar hebben wij verschillende activiteiten 
gehad. Begin dit jaar hadden wij een dansavond  
georganiseerd. Deze ging helaas niet door. 

In maart hebben wij afscheid genomen van Annet 
Schenk als bestuurslid. Inmiddels hebben wij een 
nieuw bestuurslid Mandy Jonkers. 

In de zomer hebben de groepen Kom bi’j ons etten 
van Barlo gegeten in De Loods. Dit hebben ze in  
december nogmaals herhaald.

Ook in december is een samenwerking geweest met 
de leerlingen van de basisschool van Barlo om kerst-
stukjes te maken en te bezorgen. Dit blijft elk jaar een 
leuke activiteit om te doen. 

Daarnaast staat 22 januari 2025 een activiteit op de 
planning met Kom bi’j ons etten van Barlo/Dale en de 
koffiedrinkers om De Loods te laten zien. Daar zal in 
de volgende editie van de Barlose Berichten meer over 
komen te staan. 

Ook hopen we in 2025 een activiteit met de  
koffiedrinkers en de leerlingen van de basisschool  
te kunnen doen. 

Wij blijven in het jaar 2025 de vaste activiteiten doen 
en hopelijk nog andere activiteiten. 

Met vriendelijk groeten,

Bestuur zorgcoöperatie Barlo-Dale

Zorgcoöperatie Zorgcoöperatie 

Barlo-Dale 

Vierde Broek di jk  27   -   7122 JD Aal ten  -   Te le loon:  0543 -  473235

• NIEUWBOUW

• VERBOUW

• RENOVATIE

• ONDERHOUD

Sla de spijker op de kop met

Vierde Broek di jk  27   -   7122 JD Aal ten  -   Te le loon:  0543 -  473235

• NIEUWBOUW

• VERBOUW

• RENOVATIE

• ONDERHOUD

Sla de spijker op de kop met

8 januari 
5 februari
5 maart

2 april
7 mei
3 september

1 oktober
5 november 
3 december

 

Terrazzo Tegelwerken Kitwerken Renovatie 

          T.0543-539762 / 06-47699406 

               www.timmersbarlo.nl 

Terrazzo Tegelwerken Kitwerken Renovatie
T. 0543-539762 / 06-47699406

www.timmersbarlo.nl

Mail voor de mogelijkheden naar:

 barloseberichten@gmail.com

De volgende keer 
hier uw advertentie? 

      5 februari 2025
       19 februari 2025
       5 maart 2025
       19 maart 2025
       2 april 2025
       16 april 2025 
       30 april 2025
       14 mei 2025
       28 mei 2025
       11 juni 2025
       25 juni 2025
       9 juli 2025

       23 juli 2025
       6 augustus 2025
       20 augustus 2025
       3 september 2025
       17 september 2025
       1 oktober 2025
       15 oktober 2025
       29 oktober 2025
       12 november 2025
       26 november 2025
       10 december 2025
       24 december 2025
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Het toneel van de Oranjevereniging wordt dit jaar heel 
anders. 2025, tachtig jaar bevrijding! In dat kader wil de 
oranjevereniging Barlo een grootse voorstelling brengen 
bij openluchttheater ‘t Markelink. De voorstelling zal op 
vier avonden te beleven zijn, in de laatste week van juni  
en de eerste week van juli. 

Het wordt een veelzijdige variant op een Barlo’s 
toneelstuk van 80 jaar oud. Direct na de oorlog, al in 
september 1945, is er een toneelstuk over de oorlog 
opgevoerd bij het openluchttheater van Barlo. De 
titel was ‘Ho ‘t d’r hear ging, 1940-1945. Het stuk is 
deels al tijdens de oorlog geschreven. In drie avonden 
kwamen er 3000 bezoekers op af. 

Het was een enorm succes. Niet alleen vanwege de 
bezoekersaantallen, maar ook door de herkenning 
van de oorlogssituaties bij velen. In 1960, na 15 jaar 
bevrijding, is het opnieuw opgevoerd. En nu in 2025 
krijgt het een vervolg, in een geheel nieuw jasje! 

Er wordt momenteel gewerkt aan een gevarieerde 
voorstelling met scènes uit het oude toneelstuk, 
nieuwe scènes, een verteller, figuranten, muziek etc. 
Het wordt een spektakelstuk, waarin toch ook de 
nuance gezocht wordt… 

Wat was goed? Wat was fout? Wat als het net iets 
anders was gelopen? Spanning en ook humor. 

Wat:  Voorstelling ‘Ho ‘t d’r hear ging 40-45’,  
versie 2025 

Wie:  Toneel van de Oranjevereniging 
Waar:  Openluchttheater ‘t Markelink in Barlo 
Wanneer:  Eind juni, begin juli 2025 

Binnenkort volgt meer informatie over de voorstelling 
en de kaartverkoop. Houd vast ruimte in de agenda! 

Op woensdag 3 december werd er door de familie Rotink 
een informatieavond georganiseerd in de Markerink.  
In totaal 65 personen hadden zich hiervoor aangemeld. 
De huidige stand van zaken met betrekking tot de plannen 
die moeten leiden tot nieuwbouw van 16 woningen aan de 
Lichtenvoordsestraatweg, werd uit de doeken gedaan.

Momenteel zijn er 34 belangstellenden die hebben 
aangegeven geïnteresseerd te zijn in één van de  
16 kavels. Namens FarmConsult, een adviesbureau  
van ForFarmers, was Sven Robins aanwezig die 
één en ander toelichtte. 
Hij beschreef het traject vanaf de aanmelding 
om in aanmerking te komen voor de Landelijke 
beëindigingsregeling veehouderijlocaties (Lbv)  
tot aan de feitelijke uitgifte van de kavels.  
Nadat de familie Rotink op 27 mei 2024 een positief 
besluit van de overheid heeft ontvangen, konden de 
plannen in gang worden gezet.

Op de informatieavond werd vooral aandacht 
geschonken aan de starterswoningen. Herman 
Rooks gaf een uiteenzetting over de te bouwen 
starterswoningen en de inspraakmogelijkheden; 
bijvoorbeeld door een woning casco te bouwen. 

De 9 starterswoningen in dit plan bestaan uit  
5 tussenwoningen en 4 semi-starterswoningen 
(hoekwoningen). 

Er werd een indicatie van de kosten gegeven met 
prijzen vanaf € 260.000,= inclusief grond, voor een 
tussenwoning en € 300.000,= voor een hoekwoning. 
Daarnaast staan  er 2 levensloopbestendige woningen 
gepland,  2 half-vrijstaande woningen en 3 vrije 
sector woningen. In het plan zullen al deze woningen 
worden gesitueerd als twee woonerven. Omdat 
er nog veel afhangt van het goedkeuren van het 
omgevingsplan (het vroegere bestemmingsplan) 
en de inspraakprocedures, is het nu nog moeilijk te 
zeggen wanneer er gebouwd kan worden.  
 
In een toelichting gaf Rik Rotink aan dat er al 
begonnen is met het verminderen van het aantal 

varkens. De hoop  
is dat eind april 
2025 de stallen  
leeg zijn. Als 
dan ook de 
vergunningen 
binnen zijn, 
kan met de 
sloop worden 
begonnen. 
De hierbij 
getoonde 
afbeeldingen 
zijn voorlopige 
schetsen. 
Bedoeld om een 
voorbeeld te 
geven van hoe 
het zou kunnen 
worden.

Dit joar geet ut anders... Dit joar geet ut anders... 
      

Stand van zaken nieuwbouwplan RotinkStand van zaken nieuwbouwplan Rotink
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Barlose Verenigingen & Onderwijs

Barlo’s Belang
www.barlo.nl/barlosbelang
barlosbelang@gmail.com

Christelijke Oranjevereniging 
 ‘Wilhelmina’ Barlo
www.oranjeverenigingbarlo.nl
info@oranjeverenigingbarlo.nl

Zorgcoöperatie Barlo-Dale
zocobarlodale@hotmail.com

Verenigingsgebouw De Markerink
www.barlo.nl/demarkerink
secretarismarkerink@gmail.com

Muzikantenbank
www.barlo.nl/muzikantenbank
vaneerdenhofstede@gmail.com  

Christelijke Muziekvereniging  
Excelsior Barlo
www.excelsiorbarlo.nl
secretaris@excelsiorbarlo.nl

Schietvereniging De Aanleg
www.svdeaanleg.nl
info@svdeaanleg.nl

Jeugdclub Barlo
clubbarlo@gmail.com

Discobar De Loods
www.deloodsbarlo.nl
info@deloodsbarlo.nl

Onderwijs

CBS Barlo
www.cbsbarlo.nl
info@cbsbarlo.nl

Oudervereniging CBS Barlo
ov.cbsbarlo@gmail.com

Juut & Co Kinderopvang
www.juutenco.nl
mariel@juutenco.nl

Tongerlo
Tuinmachines
Service & onderhoud

T T

Dan bent u bij ons 
aan het juiste adres!

U kunt terecht bij ons voor o.a.:

• Grasmaaiers • Zitmaaiers
• Bladblazers • Kettingzagen

Zowel elektrisch als benzine uitvoeringen.
We kunnen vooraf een kostenoverzicht maken,  
zodat u niet voor verrassingen komt te staan.

Tevens hebben we 
een haal- en brengservice.

Heeft u vragen, 
neem dan gerust 

contact met ons op

Telefoon: 06–25262884 
Mail: tongerlotuinmachineservice@gmail.com

   Tongerlo Tuinmachines
GJ Doorninkweg 4a • 7131 NX Lichtenvoorde

Wilt u uw tuinmachine 
een onderhoudsbeurt geven 

of een reparatie laten uitvoeren?

Grootdeunkweg 10
7122 RS  Aalten

www.rendering.nl

Er wordt niet aan particulieren verkocht


